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§ 1. Utseende av protokolljusterare

Att jämte ordföranden Maria Antonsson justera dagens protokoll utsågs Fredrik
Pettersson.

§ 2. Anmälan av protokoll

Anmäldes att protokollet från styrelsemötet den 17 juni 2021 (nr 4/2021) är justerat och
utsänt.

Styrelsen beslöt i enlighet med förslaget att

godkänna anmälan.

§ 3. VD informerar

Verkställande direktören föredrog för styrelsen bland annat angående

• Status reklamationsnivåer
• Återbruket Skärholmen
• Roslagstulls Återbruk - stängt för sanering
• Regelverk för uppehåll i sophämtning

§ 4. Redovisning av utredning - Förutsättningar för att införa ett
jämförelsedistrikt för sophämtning

Förelåg förslag redovisning av utredningen förutsättningar för att införa ett
jämförelsedistrikt för sophämtning.

Styrelsen beslöt att

godkänna redovisningen samt uppdra åt bolaget att överlämna utredningen till
Stockholms Stadshus AB.

Fredrik Pettersson, Rose-Marie Rooth, Selomon Keleta och Mia Sundelin bad att få
följande avvikande mening antecknat till protokollet:

"Vi tycker det är bra att bolaget analyserat fördelar och nackdelar med jämförelsedistrikt
i egen regi. I analysen av kostnader för avfallsinsamling i egen regi har bolaget kommit
fram till att det finns flera fördelar Slutsatsen är dock att det är dyrare att driva ett
enstaka distrikt i egen regi jämfört med att upphandla (att driva två distrikt i egen regi
hamnar dock på ungefär samma kostnadsnivå). Det framgår inte helt varför det blir
dyrare, alltså hur entreprenörerna kan pressa priserna mer än bolaget. Vi menar att det
i sig är en anledning till att ha ett jämförelsedistrikt i egen regi, det vill säga att få bättre
kunskap om vad som kostar och varför.

Vidare visar analysen att jämförelsedistrikt har förutsättningar att minska sårbarheten
och öka kompetensen i bolaget på olika sätt. Innan slutsatser dras behövs en fördjupad
analys och ett förtydligande om hur ett jämförelsedistrikt i egen regi skulle minska
sårbarheten vid driftstörningar av olika slag och stärka SVOA:s förutsättningar att
effektivare åtgärda uppkomna hinder. Dessutom behöver det tydligare redogöras för de
parametrar som varit avgörande för utredningens slutsatser.
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Det framgår också av analysen att det är viktigt att ett jämförelsedistrikt i egen regi
införs med långsiktighet. Vi håller med om detta. Ett införande skulle innebära
investeringar och kostnader i uppstartsfasen, men på sikt skulle det också kunna leda
till kvalitetsförbättringar inom hela branschen, ökad innovation och ökad effektivitet. Det
är därför av högsta vikt att jämförelsedistrikt i egen regi blir långsiktiga.

Med anledning av ovanstående anser vi att ärendet ska återremitteras i syfte att
kompletteras med en fördjupad analys."

§5. Insamling av returpapper - systemutformning

Förelåg förslag till systemutformning gällande insamling av returpapper

Styrelsen beslöt i enlighet med förslaget att

godkänna systemutformning avseende insamling och återvinning av returpapper i
enlighet med bolagets förordade förslag.

§ 6. Upphandlingsärende, Tjänstekoncession fastighetsnära insamling av
returpapper

Förelåg förslag gällande upphandlingsärende , tjänstekoncession fastighetsnära
insamling av returpapper.

Styrelsen beslöt i enlighet med förslaget att

bemyndiga verkställande direktören att, efter genomförd upphandling, teckna avtal.

§ 7. Upphandlingsärende insamling av returpapper från Avs samt tillhanda
hållande av behållare

Förelåg förslag gällande upphandlingsärende för insamling av returpapper från Avs
samt tillhandahållande av behållare

Styrelsen beslöt att

bemyndiga verkställande direktören att, efter genomförd upphandling, teckna avtal.
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§ 8. Upphandlingsärende, Mellanlagring och avsättning av returpapper från
Avs och Ave
Förelåg förslag gällande upphandlingsärende för mellanlagring och avsättning av
returpapper från Avs och Ave.
Styrelsen beslöt i enlighet med förslaget att

bemyndiga verkställande direktören att, efter genomförd upphandling, teckna avtal.

§ 9. Upphandlingsärende, Mottagning, behandling och rötning av matavfall

Förelåg anmälan gällande upphandlingsärende för mottagning, behandling och rötning
av matavfall

Styrelsen beslöt i enlighet med förslaget att

bemyndiga verkställande direktören att, efter genomförd upphandling, teckna avtal.

§ 10. Val av delegater till Avfall Sveriges digitala höstmöte

Förelåg anmälan gällande val av delegater till Avfall Sveriges digitala hästmöte.

Styrelsen beslöt i enlighet med förslaget att

från styrelsens sida utse 3st delegater från majoriteten och 3st delegater från
oppositionen till att delta digitalt under hästmötet.

Susanne Osterlund


